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Rozmowy w sprawie kolejki podmiejskiej

Gminy Morawica i Kije chcą uruchomić kolej podmiejską do Kielc. Przedsięwzięcie możliwe
jest do zrealizowania w ciągu kilku miesięcy – takie są efekty spotkania wicemarszałka
Zdzisława Wrzałki z wójtami gmin Morawica – Marianem Burasem i Kije – Krzysztofem
Słoniną oraz dyrektorem Świętokrzyskiego Zakładu Przewozów Regionalnych – Edytą
Szczepanik. – Rozmawialiśmy o możliwości uruchomienia pasażerskich połączeń kolejowych
na terenie tych dwóch gmin. Obecnie na trasie kolejowej Kielce – Busko Zdrój kursują tylko
pociągi towarowe – mówi wicemarszałek Zdzisław Wrzałka. – Pomysł uruchomienia
połączenia pasażerskiego powstał przed kilkoma tygodniami, gdy analizowaliśmy sprawę
uruchomienia kolejki miejskiej. Już wówczas te dwie gminy wskazywały na potrzebę
rozszerzenia działalności takiej kolejki również na tereny podmiejskie. Zwłaszcza, że istnieje
pilna potrzeba odciążenia zakorkowanej drogę nr 73. Ze wstępnych ustaleń wynika, że
realizacja przedsięwzięcia możliwa jest w ciągu kilku miesięcy. Pociągi kursowałyby na
fragmencie trasy kolejowej Kielce – Busko Zdrój ( do Stawian Pińczowskich), zabierając
pasażerów m.in. ze stacji Sitkówka, Nida, Brzeziny, Włoszczowice i Kije. Obie gminy
zainteresowane są funkcjonowaniem takiej kolejki i gotowe są wesprzeć ją finansowo. Chcą
także przejąć przystanki PKP, by je zmodernizować.


